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KészültKészültKészültKészült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének 2009. 
december 17-én 1830 órakor megtartott – rendkívüli – ülésérıl. 
 
 
Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselı-testületi tagok,  
      Vincze András címzetes fıjegyzı, 
       Dr. Pataki Anita aljegyzı, 

    Kovács Tamás hatósági ir. vez. h., 
    Nagy Imre mőszaki ir. vez., 
    Deme Nagyné Olajos Andrea pályázati referens, 
    Bácsi Lajosné jegyzıkönyvvezetı 

 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László köszöntötte a képviselı-testület tagjait és a jelenlévıket. A jelenléti 
ív alapján megállapította, hogy Bezzegné Csákó Katalin, Csonka István, Nagy 
Judit, Rostás Zsigmond, Sallai Kálmán képviselık hiányoznak, jelen van 13 fı 
képviselı, az ülés határozatképes, azt megnyitotta.  
Jegyzıkönyv-hitelesítınek Ölveti Lászlóné személyében tett javaslatot, akit a 
képviselı-testület 13 szavazattal – határozat hozatal nélkül – megválasztott. 
A napirendi pontokra az alábbi szerint tett javaslatot: 
1./ Hajdúhadház, Béke útja rehabilitációja címő projekt kivitelezési határidı 
hosszabbítása 
Elıadó: Béres László polgármester 
 
2./ „Ugródeszka” címő pályázat megkezdéséhez szükséges anyagi forrás 
biztosítása 
Elıadó: Béres László polgármester 
 
A képviselı-testület a napirendi pontokat 13 igen szavazattal – határozat hozatal 
nélkül – elfogadta. 
 
 

1./ Hajdúhadház, Béke útja rehabilitációja címő 
projekt kivitelezési határidı hosszabbítása 
Elıadó: Béres László polgármester 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László ismertette az elıterjesztést és a határozati javaslatot. 
Kiegészítésként elmondta, hogy az aszfaltozást szeretnék újra maratni, és újra 
aszfaltoztatni. Elmondta még, hogy tárgyalt a beruházást végzı cég 
igazgatójával, aki arról tájékoztatta, ha nem elsı-, hanem másodosztályban kerül 
az út átvételre, akkor 10%-kal kevesebb pénzt kell a kivitelezınek kifizetni, 
viszont az út elveszti a garanciáját.  
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Gyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi SándorGyırfi Sándor véleménye volt, hogy tegyenek pontot a végére, nem látta értelmét 
a határidı hosszabbításnak, hiszen az út nem úgy készült el, mint ahogyan a 
testületi ülésen elhangzott, keskenyebb, stb. Szerinte a felelısöket elı kell venni 
és bírósághoz kell fordulni, a város szégyenének tartotta ezt az utat, amin még az 
idegen emberek is fel vannak háborodva. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottra elmondta, hogy ezért nem akarják átvenni. Az 
igazgatóval folytatott beszélgetése során az igazgató kérdése volt, hogy 
használják e az emberek az utat, s az igen válaszra azt reagálta, hogy akkor 
használatba került, lehet rajta közlekedni. Meglátása volt, hogy olyan út kerüljön 
átvételre, ami rendben van. Ebben a beruházásban az önkormányzatnak nem sok 
pénze van, ha lemondanak róla, akkor az állam javára mondanak le. 
 
Sipos SándorSipos SándorSipos SándorSipos Sándor kérdése volt, hogy a tervezınek milyen felelıssége van ilyen 
esetben, mivel már a terv sem volt jó. Nagy hibának tartotta a kivitelezı részérıl, 
hogy egy ilyen rövid szakaszt nem tudott az eredeti határidıre elkészíteni, a 
hosszabbítás már 7,5 hónap. Kifogásolta a munkavégzést is, kitérve az út 
vastagságára és a tömörítésre.  
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor mint a beruházás mőszaki ellenıre az alábbiakat mondta el: már 
több alkalommal akartak mőszaki átadást tartani, de még nem jutottak el odáig, 
hogy azt a javaslatot tegyék a polgármester úr felé, hogy elsı osztályú 
minıségben vegye át az utat. A mai napon is volt egyeztetés, ahol felmerült a 
tervvel kapcsolatos probléma is, mert a kiviteli terv szerint szerzıdtek a 
kivitelezıvel, de még mindig csak ceruzás tervek vannak, amire nem lehet 
kifizetni 5 millió forintot. Az önkormányzat részérıl nagy gesztusnak tartotta a 
határidı hosszabbítást, aminek nem híve, de szerinte nem nagyon van más 
lehetıségük, mert ha egy kötbéres, peres fázisba kerül a dolog, akkor az eddig 
kifizetett pénz is kockázatossá válik, és eddig a saját erı van benne. Szintén azt 
tartotta a legjobb megoldásnak, ha az egész aszfaltréteget felmarnák és tennének 
rá egy olyan új kopó réteget, ami nem lenne hullámos, és az aszfalt minısége 
olyan lenne, amit nem lehet cipıvel kirugdosni. Megoldásra vár az út két oldalán 
a csapadékvíz elvezetése is, mivel az út pályaszerkezete megemelkedett kb. 10-12 
cm-rel, így az a korábban kialakult természetes vízfolyásokat megzavarta. 
Megértette a polgármester úr álláspontját a határidı hosszabbítást illetıen, mert 
mínusz fokban nem lehet ezt a munkát megcsinálni. A kivitelezınek egyébként 
már elızı év szeptemberében lehetısége lett volna a munka elkezdéséhez, de az 
csak az idén történt meg, valamint ha a megfelelı gépet hozta volna az 
aszfaltozáshoz, akkor azzal sem lett volna gond. Véleménye volt, hogy nem 
pozitív a szándék részükrıl. Jelezték feléjük, hogy az útcsatlakozásoknál, a 
buszmegállónál és egyéb helyeken olyan gyenge minıségő az aszfalt, hogy cipıvel 
ki lehet piszkálni, amit együtt megnéztek, s egyet is értettek vele. Kérésük volt, 
hogy azokon a részeken a teljes felület aszfaltcseréjét végezzék el, erre egy pár 
helyen belekátyúztak. Ezt teljesen komolytalannak és minısíthetetlennek 
tartotta, amit egy komoly, nemzetközi hírő cégnek nem szabad csinálni. 
Példaként hozta fel Téglást, ahol elsı osztályú munkát végeztek. Szerinte ezzel a 
határidı módosítással adnak egy esélyt az önkormányzatnak is és a kivitelezınek 
is, ha ezzel egyetért a támogató szervezet is. Elmondta még, hogy az útügyi 
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minısítési szabályzat szerint van arra lehetıség, hogy csökkentett értékőnek 
minısítsék az utat, de ha így történne, abban a pillanatban elvesztené a 
garanciát, mert bármilyen bejelentésre azt mondanák, hogy azért történt meg a 
csökkentés, mert az a hiba fennállt. A 13 millió forintos bankgaranciát illetıen 
arról tájékoztatott, hogy arra akkor lesz szükség, ha az átvétel után bármilyen 
probléma adódik. Véleménye volt, hogy ezzel a módosítással adnak még esélyt, de 
ezen túl már nem lesz több. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László elmondta, hogy a kivitelezı cég igazgatója azt szerette volna elérni, 
hogy történjen meg a mőszaki átadás, s minden jelzett hibát a jóteljesítési 
garanciaként a 13 millió forint terhére csinálják meg. A határidı még egyszeri 
meghosszabbítását látta járható útnak, amennyiben azt elfogadja a támogató 
szervezet is. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc véleménye volt, hogy bármilyen beruházás akkor sikeres, ha jó a 
terv, jó a kivitelezı, jó a bonyolító és jó a mőszaki ellenır. A kötbér nélküli 
határidı módosításokkal nem értett egyet, szerinte a kivitelezı részérıl ez 
zsarolás, mert kényszerhelyzetbe hozza az önkormányzatot. Ettıl függetlenül 
véleménye volt, hogy errıl maguk is tehetnek, mert a munkát már a kezdetektıl 
fogva úgy kellett volna kezelni, hogy mi történik akkor, ha problémák adódnak. 
Mindezek ellenére javasolta az újabb határidı módosítás elfogadását, amit 
szerinte tudatni kell a lakossággal is. Észrevételezte, hogy a Mester utcáról s 
Béke utcára történı felhajtáskor, a jobboldalon kialakított parkolóban álló 
gépjármővek miatt a közlekedés veszélyessé vált, mert korlátozzák a kilátást. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László más kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel az 
elıterjesztésben lévı határozati javaslatot. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 12 igen, 1 nem szavazattal elfogadta 
és meghozta az alábbi határozatot: 
 

294/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat294/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat294/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat294/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat 
A Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta a Hajdúhadház Béke útja rehabilitációja címő 
projekt kivitelezési határidı meghosszabbítását, és az 
alábbiak szerint határozott: 
 
1./ A Swietelsky Magyarország Kft-vel vállalkozási szerzıdés 
befejezési határidejét 2010. április 30-ára módosítja. 
 
2./ Amennyiben a támogató szervezet nem járul hozzá a 
projekt 2010. július 31-ei befejezési határidı módosításához, 
abban az esetben a kivitelezés befejezési határideje: 2010. 
február 15-re módosul. 
 
3./ A támogatási szerzıdésben a projekt befejezési 
határidejének 2010. július 31-ei méltányossági alapon történı 
megkérését küldje el az Észak-alföldi Regionális Fejlesztési 
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Ügynökség Kht. részére, hogy továbbítsák azt a támogató 
szervezetnek jóváhagyásra. 
 
Felkéri Béres László polgármestert a módosított szerzıdés 
aláírására. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 

2./ „Ugródeszka” címő pályázat megkezdéséhez 
szükséges anyagi forrás biztosítása 
Elıadó: Béres László polgármester 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László ismertette az elıterjesztést. Felkérte Deme Nagyné Olajos Andrea 
pályázati referenst az elıterjesztés kiegészítésére. 
 
Deme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos Andrea elmondta, hogy a támogatási szerzıdést szeptember 
18-án kellett volna aláírniuk, amit kitoltak október 15-ére. Október 15-én újabb 
határidı módosításra került sor, végül december 1-én történt meg a támogatási 
szerzıdés aláírása. A pályázatban a képzések beindítását szeptember 1-ére 
vállalták, amiket a támogatási szerzıdés aláírásától függetlenül kötelesek voltak 
beindítani, mert a késıbbiekben ez problémát okozott volna, elveszítették volna a 
támogatást. Ezért is kérték korábban is az elıleget. A képzések beindultak, van 
ami már le is zárult. A törvény szerint a támogatási szerzıdés aláírása után 15 
napon belül kellett volna utalniuk az elıleget, azonban arról kaptak 
tájékoztatást, hogy december 10-én lezárták a rendszert, és nem engednek utalni. 
Január közepén viszont már kötelesek lesznek utalni, ellenkezı esetben kamatot 
kell fizetniük.  
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc felvetette, mi történik akkor, ha mégsem kerül leutalásra a 
pályázati összeg. 
 
Deme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos AndreaDeme Nagyné Olajos Andrea elmondta, hogy a pályázat utófinanszírozásal 
mőködik, nem tehették volna meg, hogy a kötelezettségüket nem teljesítik, mert 
akkor szerzıdésszegést követtek volna el. A pénzt mindenképpen le kell utalniuk, 
a pályázat uniós pályázat. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a témát lezárva szavazásra tette fel a határozati javaslatot az 
elıterjesztésnek megfelelıen. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 
 

295/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat295/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat295/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat295/2009.(XII.17.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta az Új Magyarország Fejlesztési Terv Társadalmi 
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Megújulás Operatív Program támogatási rendszer keretében 
benyújtott „Ugródeszka” címő TÁMOP-3.2.3-08/2-2009-0029 
jelő pályázat megkezdéséhez szükséges forrás 
megelılegezését, és úgy döntött, hogy a vállalt kötelezettségek 
teljesítéséhez szükséges 2.500.000,- Ft-ot megelılegezi. 
 
Felkéri Béres László polgármestert, hogy a pályázat részére 
megnyitott számlára (60600149-11052678) a fenti összeg 
átutalásáról gondoskodni szíveskedjen. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László megköszönte a képviselık munkáját, az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 
 
 

 Vincze András       Béres László 
       címzetes fıjegyzı       polgármester 
 
 

Ölveti Lászlóné 
jegyzıkönyv-hitelesítı 

 


